

AMWAYNOW FIRST ANNIVERSARY CONTEST

Contest Period: 1 – 15 Oct 2021

We're giving away these exciting prizes!



It's been a whole year since we launched AmwayNow and we're celebrating our first birthday with you! And what better way to celebrate than to revisit our exciting content? From health and beauty to business and lifestyle, you can always find fresh ideas and inspiration on AmwayNow.

HOW TO WIN

- Step 1** Find your favourite article on AmwayNow
- Step 2** Comment on our Facebook post with the article link
- Step 3** Tag 3 friends

It's as simple as that!

TERMS & CONDITIONS

1. The AmwayNow First Anniversary Contest (hereinafter referred to as the 'Contest') is organised by Amway (M) Sdn Bhd (hereinafter referred to as the 'Organiser'). The contest is open to ALL Amway Business Owners (ABOs) and Amway Privileged Customers (APCs), 18 years or over as of the date of entry. Only citizens and/or permanent residents of Malaysia are eligible to take part.

This excludes employees of the Organiser and their immediate family members, and vendors, partners or any other individuals directly involved in or connected to the Contest (including creative agencies) and their immediate family members.

2. The Contest shall be held from 1 to 15 October 2021.

3. All eligible individuals ('Participants') taking part in the Contest shall agree to be bound by these Terms & Conditions ('Terms').

CONTEST MECHANICS

4. To take part in the Contest, Participants must:

- i. Comment on our post with the link to their favourite AmwayNow article on Amway Malaysia Facebook. The article chosen may be from any category.
- ii. Tag 3 friends in their post when sharing the article on Amway Malaysia Facebook.

Contest Period	1 – 15 October 2021
Announcement of Winners	17 October 2021

5. Comments must be uploaded by the Cutoff Date to be eligible for the Prize. After 15 October 2021 (11.59pm), no further entries will be permitted.

6. Multiple entries are allowed.

7. There are 12 prizes to be won:

- 2x 3pc Swiss Diamond Samurai Kitchen Knife Set
- 2x Nutrilite VAKKUM Antibacterial Thermal Flask & Mug (Brown)
- 2x Gourmet Kitchen Essentials Stainless Steel Knives & Dual Surface Chopping Board Set
- 2x Khind Baking Pan
- 2x Khind Double Boiler
- 2x Aluminium Shopping Trolley

8. Each Participant is entitled to win only 1 (ONE) prize.

9. Prizes are non-transferable, and no substitute or cash equivalent of the prizes will be permitted. The Organiser reserves the right to replace or substitute the prize with another of similar value without any prior notice.

10. The images of Prizes on all marketing materials are for illustration purposes only. The actual prizes may differ from the images shown.

11. The Organiser will not replace any lost or stolen Prizes. All costs, expenses or taxes associated with the Prize not specified herein will be the responsibility of the selected winners. The Organiser accepts no responsibility for any tax or other liability that may arise from the Prizes. As prizes will be mailed to the winners, the latter will not hold The Organiser responsible for lost, stolen, or misdirected mail, and accepts that the Prize cannot be replaced if it is not received by the winner.

12. The Prizes are provided on “as is” and “as available” basis. The Organiser makes no warranty, representation or guarantee with respect to the Prizes. The Organiser disclaims all warranties (whether express or implied) including, but not limited to, warranties that the Prizes will meet the Participants’ requirements.

13. All decisions regarding the winners shall be final, conclusive and binding. No correspondence will be entertained.

PRIZE COLLECTION

14. Winners will be notified by the Organiser via our official Amway Malaysia Facebook page.

15. Prizes will be mailed to the winners as the Organiser will notify the winner in writing.

16. The winners will be required to send their contact details to the Organiser via private message on Facebook. If a winner does not respond within seven (7) working days upon notification, the Organiser reserves the right to forfeit the prize, and no compensation will be provided under these circumstances.

DATA USE & PRIVACY

17. By participating in the Contest, the Participants hereby expressly agree that the Organiser may collect, use, disclose and process their personal data including (but not limited to) names, and/or photographs for the following purposes:-

a) facilitating and administering the Contest;

b) delivery of the Prizes (including contacting the Participants regarding the administration of the Prizes); and

c) for use in publicity and promotional materials.

18. The Prize winners acknowledge and agree to the Organiser’s use and disclosure of their names, photographs and likeness in any and all media as the Organiser may, at its sole discretion, deem appropriate for publicity purposes in connection to this Contest without additional compensation,

notification or permission. The Prize winners agree to cooperate with and participate in the activities organised for these purposes. If the Prize winner has collected a Prize but does not comply with these obligations, he/she shall be required to return the Prize to the Organiser.

19. The Organiser is committed to taking reasonable steps to protect Participant's personal data from loss, misuse and unauthorised access.

DISCLAIMERS & LIMITATIONS

20. By participating in the Contest and/or claiming any Prize, the Participant hereby release and agree to hold, subject to the maximum extent permitted under the law, the Organiser, its affiliates, contractors, agents and their respective directors, officers and employees from any and all liability for any loss (including without limitation, indirect or consequential loss), damage or expenses in connection with the Contest.

21. The Participant acknowledges that the interest and good reputation of the Organiser is of paramount importance. The Participant shall not by act or omission, directly or indirectly bring the Organiser into disrepute.

22. The Organiser has the right to disqualify a Prize winner and forfeit any Prizes if:

a) the Prize winner has committed any act of fraud or dishonesty, or has misrepresented anything in connection with this Contest;

b) the Organiser is unable to contact the Prize winner;

c) the Prize winner does not respond to the Organiser, or notifies the Organiser that he or she does not wish to claim the Prize;

d) the Prize winner does not agree to abide by and be bound by these Terms; or

e) the Prize winner dies or becomes mentally incapable.

If a Prize winner is disqualified, the Organiser may, at its discretion, draw another name to replace the disqualified Prize winner or donate the Prize in question.

23. All matters relating to this Contest and the terms and conditions, including any disputes whatsoever, shall be determined by the Organiser at its absolute discretion. The decisions made by the Organiser shall be final, conclusive and binding, and no discussion, enquiries, appeal or correspondence will be entertained.

24. The Organiser reserves the right to, at its discretion, cancel, vary or suspend the Contest should technical errors or other causes beyond its control affect the administration, security or proper operation of the Contest.

25. The terms and conditions herein are not exhaustive. The Organiser reserves the right to add, modify or delete any of the above terms and conditions without any prior notification, such change shall be effective immediately upon posting on the Organiser's websites.

26. In the event of any inconsistency between these Terms, and any brochure, marketing or promotional materials relating to the Contest, these Terms shall prevail.

© Copyright 2021 Amway (B) Sdn. Bhd., Amway (Malaysia) Sdn. Bhd. (22062-P) AJL93010. All rights reserved.

AMWAYNOW 欢庆一周年竞赛

竞赛期: 2021 年 10 月 1 日 – 10 月 15 日

我们将送出这些令人雀跃的奖品!



不知不觉我们推出 AmwayNow 以来已整整一年了，我们将和您一起欢庆我们的第一个生日！还有什么庆祝方式比重温我们的精彩内容来得更好呢？从保健和美容到业务和生活型态，您总能在 AmwayNow 找到新颖点子和灵感。

如何赢奖

第 1 步 在 AmwayNow 寻找您喜爱的文章

第 2 步 在我们的 Facebook 贴文里评论及附上文章链接

第 3 步 标记 3 位朋友

就这么简单而已!

守则和条规

1. AmwayNow 欢庆一周年竞赛(下称'竞赛') 乃由安利 (马来西亚) 私人有限公司(下称'主办方') 主办。此项竞赛开放给所有安利企业家(ABO)和安利尊贵顾客(APC)参加，在参加时年龄为 18 岁或以上。只有马来西亚公民及/或永久居民才有资格参加。

这不包括主办方的职员及他们的直属家庭成员、供货商、伙伴或直接参与或与此竞赛有关联的任何其他人士(包括创意代理)及他们的直属家庭成员。

2. 此竞赛将在 2021 年 10 月 1 日至 10 月 15 日之间举行。

3. 参加此竞赛的所有合格人士 ('参加者') 须同意接受这些守则和条规('守则') 约束。

竞赛机制

4. 欲参加竞赛，参加者必须:

i. 在安利马来西亚脸书贴文里评论并附上他们喜爱的 AmwayNow 文章链接。文章可来自任何组别。

ii. 在安利马来西亚脸书分享文章时，在他们的贴文里标记 3 位朋友。

竞赛期	2021 年 10 月 1 日 – 10 月 15 日
宣布优胜者	2021 年 10 月 17 日

5. 评论必须在截止日期前上载才能合格赢奖。在 2021 年 10 月 15 日(晚上 11.59pm)后，不再接受提交参赛。

6. 可提交多份参赛。

7. 这 12 份等待赢取的奖品为:

- 2x 3 件装 Swiss Diamond Samurai 刀具组
- 2x Nutrilite VAKKUM 抗菌热水壶和马克杯(褐色)
- 2x Gourmet Kitchen Essentials 不锈钢刀具和双面砧板套组
- 2x Khind 多功能烤盘机
- 2x Khind 炖盅
- 2x 铝制购物推车

8. 每位参加者仅限赢取 1 (一)份奖品。

9. 奖品不可转让，亦不允许以其他奖品取代或兑换成等值现金。主办方有权以另一等值的奖品替换或取代，而不给予事先通知。

10. 所有行销材料上的奖品图片仅供点缀用途。实际奖品可能与图片有所差异。

11. 奖品若有任何遗失或被盗，主办方恕不补发。跟奖品有关联唯本文未阐明之所有成本、开支或税项，一概由优胜者负责。有关奖品可能招致的任何税项或其他债务，主办方恕不负责。由于奖品将邮寄给优胜者，后者不可因它遗失、被盗或误寄而要求主办方负责，而若优胜者没收到该奖品，即需接受它无法被补发。

12. 奖品乃以‘按原状’及‘现有’基础而提供。主办方恕不对奖品作出任何承诺、陈述或保证。主办方卸弃所有承诺(不论明示或默示)，包括唯不限于有关奖品将符合参加者要求的承诺。

13. 关于优胜者的所有决定均是最终的、结论性的且具约束力。任何质询恕不受理。

领取奖品

14. 主办方将通过我们的官方安利马来西亚脸书专页通知优胜者。

15. 主办方将会书面通知优胜者并把奖品邮寄给优胜者。

16. 优胜者须通过脸书私讯主办方发送他们的联络详情。若在发出通知后的七(7)天内优胜者并无回复，主办方有权撤销奖品，而在此情况下将不会提供任何赔偿。

数据的使用和隐私权

17. 参加者参加此竞赛，即明确表示同意让主办方收集、使用、披露及处理他们的个人数据，包括(唯不限于)姓名、及/或照片，作为下列用途:-

- a) 方便推行及实施此竞赛；
- b) 递送奖品(包括针对奖品的行政事宜联络参加者)；以及
- c) 供使用于宣传和促销材料。

18. 奖品优胜者承认及同意让主办方全权酌情决定，在适当的情况下，于任何及所有媒体里使用及披露他们的姓名、照片和肖像作为此竞赛的相关宣传用途，而无需额外赔偿、通知或允准。奖品优胜者同意提供合作及参加为了此类目的而举办的各项活动。若奖品优胜者已领取奖品却不履行这些义务，他/她将必须把奖品退还给主办方。

19. 主办方致力于采取合理的步骤以保护参加者的个人数据以免遗失、遭到滥用及在未经授权之下被取用。

免责声明与限制

20. 通过参加此竞赛及/或认领任何奖品，即表示参加者在法律允许的最大范围内，同意豁免及不让主办方、其附属机构、承约商、代理及他们的相关董事、高级职员及雇员承担任何及所有责任或任何损失(包括唯不限于间接或相应损失)、损坏或与此竞赛有关之开支。

21. 参加者承认主办方的权益和良好信誉至关重要。参加者不可通过作为或不作为，直接或间接导致主办方的信誉受损。

22. 若出现下列情况，主办方有权取消奖品优胜者的资格及撤销任何奖品：

若出现下列情况，主办方有权取消奖品优胜者的资格及撤销任何奖品：

- a) 奖品优胜者已犯下任何欺诈行为或不诚实或已错误陈述有关此竞赛的任何事项；
- b) 主办方联络不到奖品优胜者；
- c) 奖品优胜者没有回复主办方，或告知主办方他或她无意认领有关奖品；
- d) 奖品优胜者不同意遵守并受这些条款所约束；或
- e) 奖品优胜者已逝世或精神上已无行为能力。

若奖品优胜者已丧失资格，主办方可全权酌情决定抽取另一个名字来取代已丧失资格的奖品优胜者，或将所涉及的奖品捐献出去。

23. 关于此竞赛的所有事务以及守则和条规，包括任何纠纷，均须由主办方全权酌情作出决定。主办方所作出的决定均是最终的、结论性的且具约束力，任何讨论、疑问、上诉或质询恕不受理。

24. 若发生不可控制的技术误差或其他原因而影响此竞赛的行政、安全或适当操作，主办方可全权酌情决定是否取消、更改或暂停竞赛。

25. 本文阐明的守则和条规并非详尽无遗。主办方有权增加、修订或删除以上任何守则和条规，而无须给予任何事先通知。有关更动一旦发布于主办方的网站，即立刻生效。

26. 这些守则和条规若与此竞赛的任何宣传册、行销或促销材料有所出入，一概以这些守则所述为准。

PERADUAN ULANG TAHUN PERTAMA AMWAYNOW

Tempoh Peraduan: 1 – 15 Okt 2021

Kami menawarkan hadiah-hadiah yang menarik ini!



Kini sudah setahun sejak kami melancarkan AmwayNow dan kami ingin meraikan hari jadi kami yang pertama dengan anda! Dan tiada cara lain yang lebih baik untuk meraikannya selain melihat semula kandungan menarik kami? Dari kesihatan dan kecantikan hingga ke perniagaan dan gaya hidup, anda sentiasa boleh mencari idea dan inspirasi baru di AmwayNow.

CARA UNTUK MENANG

- Langkah 1** Cari artikel kegemaran anda di AmwayNow
- Langkah 2** Komen di siaran Facebook kami dengan pautan artikel tersebut
- Langkah 3** Tag 3 orang rakan

Semudah itu!

TERMA & SYARAT

1. Peraduan Ulang Tahun Pertama AmwayNow (selepas ini dirujuk sebagai 'Peraduan') dianjurkan oleh Amway (M) Sdn Bhd (selepas ini dirujuk sebagai 'Penganjur'). Peraduan ini terbuka kepada SEMUA Pemilik Perniagaan Amway (ABO) dan Pelanggan Istimewa Amway (APC), berusia 18 tahun atau ke atas pada tarikh penyertaan. Hanya warganegara dan/atau penduduk tetap Malaysia layak mengambil bahagian.

Ini tidak termasuk pekerja pihak Penganjur dan ahli keluarga terdekat dan vendor, rakan kongsi mereka atau mana-mana individu lain yang terlibat secara langsung atau berkaitan dengan Peraduan (termasuk agensi kreatif) dan ahli keluarga terdekat mereka.

2. Peraduan akan diadakan mulai 1 hingga 15 Oktober 2021.

3. Semua individu yang layak ('Peserta') mengambil bahagian dalam Peraduan tersebut mesti bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ('Terma') ini.

MEKANIK PERADUAN

4. Untuk mengambil bahagian dalam Peraduan, Peserta mesti:

i. Komen siaran kami dengan pautan ke artikel AmwayNow kegemaran mereka di Facebook Amway Malaysia. Artikel yang dipilih boleh daripada sebarang kategori.

ii. Tag 3 orang rakan dalam siaran mereka semasa berkongsi artikel di Facebook Amway Malaysia.

Tempoh Peraduan	1 – 15 Oktober 2021
Pengumuman Pemenang	17 Oktober 2021

5. Komen mesti dimuat naik sebelum Tarikh Akhir untuk layak memenangi Hadiah. Selepas 15 Oktober 2021 (11.59 mlm), tiada sebarang penyertaan dibenarkan.

6. Penyertaan yang berbilang dibenarkan.

7. Terdapat 12 hadiah untuk dimenangi:

- 2x Set Pisau Dapur Samurai Swiss Diamond 3 bilah
- 2x Termos Terma Antibakteria & Koleh VAKKUM Nutrilite (Coklat)
- 2x Set Pisau Keluli Tahan Karat & Papan Pemotong Dua Permukaan Gourmet
- 2x Kualiti Leper Khind
- 2x Periuk Berlapis Khind
- 2x Troli Beli-belah Aluminium

8. Setiap Peserta layak untuk memenangi 1 (SATU) hadiah sahaja.

9. Hadiah tidak boleh dipindah milik dan penggantian atau pertukaran wang tunai yang setara dengan hadiah tidak dibenarkan. Penganjur berhak untuk mengganti atau menukar hadiah dengan sesuatu yang sama nilai tanpa sebarang notis terlebih dahulu.

10. Imej Hadiah pada semua bahan pemasaran adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza daripada imej yang dipaparkan.

11. Penganjur tidak akan menggantikan mana-mana Hadiah yang hilang atau dicuri. Semua kos, perbelanjaan atau cukai berkaitan dengan Hadiah yang tidak dinyatakan di sini akan menjadi tanggungjawab pemenang yang terpilih. Penganjur tidak bertanggungjawab ke atas sebarang cukai atau liabiliti lain yang mungkin timbul daripada Hadiah. Memandangkan Hadiah akan diposkan kepada pemenang, pemenang tidak akan mempertanggungjawabkan Penganjur terhadap kiriman yang hilang, dicuri atau disalah hantar, dan bersetuju bahawa Hadiah tidak boleh digantikan jika tidak diterima oleh pemenang.

12. Hadiah disediakan atas dasar “seadanya” dan sebagaimana tersedia”. Penganjur tidak memberi waranti, representasi atau jaminan berhubung Hadiah. Penganjur menafikan kesemua waranti (sama ada tersurat atau tersirat) termasuk, tetapi tidak terhad kepada, waranti yang Hadiah akan memenuhi keperluan Peserta.

13. Semua keputusan berhubung pemenang adalah muktamad dan mengikat. Sebarang surat-menyurat tidak akan dilayan.

PENGAMBILAN HADIAH

14. Pemenang akan dimaklumkan oleh Penganjur melalui halaman Facebook Amway Malaysia kami yang rasmi.

15. Hadiah akan diposkan kepada pemenang kerana Penganjur akan memaklumkan pemenang secara bertulis.

16. Pemenang perlu menghantar butiran perhubungan mereka kepada Penganjur melalui mesej peribadi di Facebook. Jika pemenang tidak memberi maklum balas dalam masa tujuh (7) hari bekerja selepas pemberitahuan, Penganjur berhak untuk melucutkan hak hadiah dan tiada pampasan akan diberikan dalam keadaan ini.

PENGUNAAN DATA & PRIVASI

17. Dengan mengambil bahagian dalam Peraduan, Peserta dengan ini bersetuju secara jelas bahawa Penganjur boleh mengumpul, menggunakan, mendedahkan dan memproses data peribadi mereka termasuk (tetapi tidak terhad kepada) nama, dan/atau foto untuk tujuan berikut:-

- a) memudahkan dan mentadbir Peraduan;
- b) menghantar Hadiah (termasuk menghubungi Peserta berhubung pentadbiran Hadiah); dan
- c) untuk digunakan dalam bahan publisiti dan promosi.

18. Pemenang Hadiah mengakui dan bersetuju bahawa Penganjur boleh menggunakan dan mendedahkan nama, foto dan persamaan mereka dalam mana-mana dan semua media sebagaimana Penganjur boleh, mengikut budi bicaranya, yang difikirkan wajar untuk tujuan publisiti berkaitan Peraduan ini tanpa pampasan, pemberitahuan atau kebenaran tambahan. Pemenang Hadiah bersetuju untuk bekerjasama dan mengambil bahagian dalam aktiviti yang dianjurkan untuk tujuan ini. Sekiranya

pemenang Hadiah telah mengambil Hadiah tetapi tidak memenuhi kewajiban ini, beliau hendaklah memulangkan Hadiah kepada Penganjur.

19. Penganjur komited untuk mengambil langkah yang wajar bagi melindungi data peribadi Peserta daripada hilang, salah guna dan akses yang tidak dibenarkan.

PENAFIAN & HAD

20. Dengan mengambil bahagian dalam Peraduan dan/atau menuntut mana-mana Hadiah, Peserta dengan ini membebaskan dan bersetuju untuk melepaskan, tertakluk kepada tahap maksimum yang dibenarkan di bawah undang-undang, Penganjur, ahli gabungannya, kontraktor, ejen dan pengarah, pegawai dan pekerja mereka masing-masing daripada sebarang dan semua liabiliti ke atas mana-mana kerugian (termasuk tetapi tidak terhad, kerugian secara tidak langsung atau turutan), kerosakan atau perbelanjaan berkaitan Peraduan.

21. Peserta mengakui bahawa kepentingan dan nama baik Penganjur adalah amat penting. Peserta tidak boleh dengan sengaja atau tidak sengaja, secara langsung atau tidak langsung menyebabkan Penganjur mendapat nama buruk.

22. Penganjur berhak untuk menyingkirkan pemenang Hadiah dan melucutkan hak mana-mana Hadiah jika:

- a) Pemenang Hadiah telah melakukan sebarang penipuan atau ketidakjujuran, atau memberikan gambaran yang salah berhubung Peraduan ini;
- b) Penganjur tidak dapat menghubungi pemenang Hadiah;
- c) Pemenang Hadiah tidak memberi respons kepada Penganjur, atau memaklumkan Penganjur bahawa beliau tidak mahu menuntut Hadiah;
- d) Pemenang Hadiah tidak bersetuju untuk mematuhi dan terikat dengan Terma ini; atau
- e) Pemenang Hadiah meninggal dunia atau menjadi kurang upaya dari segi mental.

Sekiranya pemenang Hadiah disingkirkan, Penganjur boleh, mengikut budi bicaranya, mencabut nama lain untuk menggantikan pemenang Hadiah yang disingkirkan itu atau menderma Hadiah yang dimaksudkan.

23. Semua perkara berkaitan Peraduan ini serta terma dan syaratnya, termasuk apa jua pertikaian, hendaklah diputuskan oleh Penganjur mengikut budi bicara mutlakanya. Keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat, dan tiada perbincangan, pertanyaan, rayuan atau surat-menyerat akan dilayan.

24. Penganjur berhak, mengikut budi bicaranya, membatalkan, mengubah atau menggantung Peraduan sekiranya kesalahan teknikal atau sebab lain di luar kawalannya mempengaruhi pentadbiran, keselamatan atau operasi Peraduan dengan betul.

25. Terma dan syarat di sini adalah tidak menyeluruh. Penganjur berhak untuk menambah, meminda atau memadam mana-mana terma dan syarat di atas tanpa sebarang pemberitahuan terlebih dahulu, perubahan tersebut akan berkuat kuasa dengan serta-merta setelah disiarkan di laman web Penganjur.

26. Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara Terma ini, dan mana-mana risalah, bahan pemasaran atau promosi berkaitan Peraduan, Terma ini akan diguna pakai.

© Hak cipta 2021 Amway (B) Sdn. Bhd., Amway (Malaysia) Sdn. Bhd. (22062-P) AJL93010. Hak cipta terpelihara.